
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. september 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AJ
Er ministeren enig i, at DSBs dårlige serviceniveau og manglende kapacitet -
som senest er blevet dokumenteret i lang række artikler i Ekstra Bladet om
det dårlige serviceniveau og i et indslag i TV2-nyhederne den 7. september
2010 om, at DSB har skåret ned på antallet af vogne på mange strækninger
med kummerlige forhold for de rejsende til følge - udgør et stort problem, sær-
ligt set i lyset af målsætningen om, at 2/3 af den fremtidige vækst i trafikken
gerne skulle finde sted indenfor den kollektive trafik? Hvilke skridt vil ministe-
ren i så fald tage for at rette op på denne situation?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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